

God bless you, dear brother.

By the Lord's grace we have completed one more year of service to the Lord.

In the personal and family, by the grace of God we are well, always ready to continue living for the Glory of God, knowing that He sustains us and with the joy that both children and wife are well.

As a Church, this past year left us with the blessing of having received new brothers and sisters in the faith and seeing how God allows the Church to continue reaching others with the gospel.

In the broader context, our Church, being an important part of the Christian Ministry Academy here in Costa Rica, we had the great joy of seeing the first generation of graduates of this ministry of Christian Formation, counting among the graduates two members of our Church, Guillermo and Zulay, for whom we ask for your prayers.

Moreover, as a Church, we have been hit hard by the work of the enemy of our souls and lost a member because of personal sins, but God, hand in hand with such difficult processes this January 25th, we had the beautiful blessing of planning and executing a journey of missionary collaboration among people of your Church (GBC). and Bandera en Alto (our Church). In this ministerial undertaking, several goals were achieved:

- Share with saints from other Churches (yours).
- To make the Church known to new souls: about **750 evangelistic tracts** were distributed in four days, producing visits on our church's website of more than **5000 people in the week**.
- At least 200 children in our city have been served with the provision of school materials and above all with the proclamation of the gospel for them and their parents (200 more adults at least).
- Finally, we were able to do this work in support of people in the community who are not Christians, but are socially important people in the community, and they have been impacted with the Church's witness of action towards their community and the way the gospel is proclaimed in an orderly, objective, and biblical way.

So, with these actions we were encouraged in the midst of the pain of the difficulties that the Church was facing and it gave us a longing to continue to proclaim the gospel despite the struggles. We went out of ourselves and served others, sustained by Christ, and it has been a great blessing.

Without further ado, I thank God for these blessings and struggles and we trust in His support through your prayers.

Urbina Cruz Family – Liberia Guanacaste – CR.

"Grace and Peace of the Lord Jesus Christ"

Dios le bendiga estimado hermano.

Por la gracia del Señor hemos finalizado un año más de servicio para el Señor.

En lo personal y familiar, por la gracia de Dios estamos bien, siempre dispuestos a seguir viviendo para la Gloria de Dios, sabiendo que El nos sostiene y con el gozo de que tanto hijos como esposa, están bien.

Como Iglesia, este año recién pasado nos dejó la bendición de haber recibido nuevos hermanos en la fe y ver cómo Dios permite que la Iglesia siga alcanzado con el evangelio a otros.

En el contexto más amplio, nuestra Iglesia al ser parte importante de la Academia Ministerial Cristiana acá en Costa Rica, tuvimos el gran gozo de ver la primera generación de graduados de dicho ministerio de Formación Cristiana, contando entre los graduandos con dos miembros de nuestra Iglesia, Guillermo y Zulay, por quienes les pedimos sus oraciones.

Por otra parte, como Iglesia, hemos sido fuertemente golpeados por la obra del enemigo de nuestras almas y perdimos un miembro por causa de pecados personales, pero Dios, de la mano con dichos procesos difíciles este Enero 25, tuvimos la hermosa bendición de planear y ejecutar un viaje de colaboración misionero entre personas de su Iglesia (GBC), y Bandera en Alto (nuestra Iglesia). En este emprendimiento ministerial se lograron varias metas:

- Compartir con santos provenientes de otras Iglesias (las de ustedes).
- Dar a conocer la Iglesia a nuevas almas: se distribuyeron cerca de **750 tratados** evangelísticos en cuatro días, producido un transito de personas el website de más de **5000 personas en la semana**.
- Se ha servido al menos a 200 niños de nuestra ciudad con provisión de materiales escolares y sobre todo con la proclama del evangelio para ellos y sus padres (200 adultos más como mínimo).
- Por último, logramos hacer este trabajo en apoyo de personas de la comunidad que no son cristianas, pero son actores sociales comunitarios importantes, y ellos han sido impactados con el testimonio de acción de la Iglesia hacia su comunidad y la forma de proclama del evangelio de manera ordenada, objetiva y bíblica.

Así que, con estas acciones fuimos animados en medio del dolor de las dificultades que la Iglesia estaba enfrentando y nos dio anhelo de continuar proclamando el evangelio a pesar de las luchas, salimos de nosotros mismos y servimos a otros sostenidos por Cristo y ha sido de gran bendición.

Sin más, agradezco a Dios por estas bendiciones y luchas y confiamos en su apoyo en las oraciones.

Familia Urbina Cruz – Liberia Guanacaste – CR.

“Gracia y Paz del Señor Jesucristo”